РУКОВОДСТВО
Пожалуйста, тщательно прочтите это руководство в целях правильного использования, а также сохраняйте его во время дальнейшей эксплуатации
1. Работа с программным обеспечением
1) Подключите цифровой окуляр к USB порту вашего компьютера.
2) Щелкните два раза по иконке [image: image1.jpg]


 на рабочем столе. 
3) Интерфейс состоит из двух основных частей. В верхней части показывается текущее изображение, а в нижней части можно пересмотреть уже полученные и записанные ранее изображения и видеозаписи. 
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4) Нажмите [image: image3.jpg]


 для распознавания устройства.
5)Настройте микроскоп с помощью ручки управления фокусом для получения четкого изображения.
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4.3.4. Click" " to recognise the device.

4.3.5. Adjust the handwheel of the digital microscope to get a clear image.
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4.3.6. Before capturing, please set up the image saving path.
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6) Перед началом работы, пожалуйста, создайте папку для сохранения изображений и/или видеозаписей.  
7) Нажмите [image: image5.png]] Manual of MDA2000.pdf - Adobe Reader Fs =1 n
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4. Advanced Operation
------ To use our own software "Future Win Joe" to observe targets, take photos, record videos

and edit images.

4.1. Description of Future Win Joe

The software of Future Win Joe is divided into three parts. The first one is the image
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management part. The second one is the image capturing part. The last one is the image
processing part.
4.1.1 Function of image management part:
To manage image files by classifying, partitioning and time-sharing. This has your jobs more
efficient.

4.1.2: Function of image capturing section

1. li : set up proper parameters. 2. ° : set up the attributes of image displayed. 3. X

take photos or shoot short videos.
4.1.3: Function of image processing section
Adjust and modify the quality of images and video captured.

4.2 Software Installation
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 для установки атрибутов показа изображения, включая яркость, контрастность и др 
8) Нажмите [image: image6.png]T Manual of MDA2000.pdf - Adobe Reader . Fs =1 n
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4. Advanced Operation
To use our own software "Future Win Joe" to observe targets, take photos, record videos
and edit images.

4.1. Description of Future Win Joe
The software of Future Win Joe is divided into three parts. The first one is the image
management part. The second one is the image capturing part. The last one is the image
processing part.
4.1.1 Function of image management part:
To manage image files by classifying, partitioning and time-sharing. This has your jobs more
efficient.

4.1.2: Function of image capturing section

1. li : set up proper parameters. 2. ° : set up the attributes of image displayed. 3. X

take photos or shoot short videos.
4.1.3: Function of image processing section
Adjust and modify the quality of images and video captured.

4.2 Software Installation




чтобы попасть в окно "Параметры захвата". В данном окне вы можете настроить все
[image: image7.emf]
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4.3.9. Click s to start to record a video, and click this button again to stop.

4.3.10 Click thumbnail pictures and videos to scan them.

4.3.11. For more details about the software, please click "Help" or press "F1" on the keyboard.

5. Computer Recommended
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 для начала записи видео и нажмите еще раз для окончания записи. 

10) Нажмите на миниатюру изображения или видео для их просмотра.
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11) Для получения дополнительной информации о программном обеспечении, нажмите "Help" или "F1" на клавиатуре.
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